
Indenrigs- og Boligudvalget

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 25. august 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 305
Vil ministeren redegøre for, hvor stor en andel af Københavns samlede boligmasse, der 
er ejet af aktie- eller anpartsselskaber? Og vil ministeren kommentere på, om han mener, 
at denne andel udgør et problem?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Lisbeth Bech-Niel-
sen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lisbeth.Poulsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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